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Posėdis įvyko 2018 m. rugpjūčio 30 d. 
Posėdžio pradžia 9 val., pabaiga 9 val. 50 min. 
Posėdžio pirmininkas – Šarūnas Vaitkus, Meras. 
Posėdžio sekretorė – Diana Kniukštienė, Palangos miesto savivaldybės 

administracijos Bendrojo skyriaus vyriausioji specialistė. 
Posėdyje dalyvavo 18 Tarybos narių: Arvydas Dočkus, Donatas Elijošius, Irena 

Galdikienė, Aleksandras Jokūbauskas, Edmundas Krasauskas, Elena Kuznecova, Rimantas Antanas 
Mikalkėnas, Ilona Pociuvienė, Aurelija Podlipskytė, Antanas Sebeckas, Eugenijus Simutis, Vaidas 
Šimaitis, Irena Švanienė, Bronius Vaitkus, Šarūnas Vaitkus, Dainius Želvys, Eimutis Židanavičius, 
Julius Tomas Žulkus. 

Posėdyje dėl pateisinamų priežasčių nedalyvavo Tarybos nariai: Sondra 
Kulikauskienė, Saulius Simė, Mindaugas Skritulskas. 

Posėdyje dalyvavo kviestieji ir kiti asmenys (sąrašas pridedamas). 
Posėdžio pirmininkas prašė Tarybos narių užsiregistruoti. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Meras paskelbė 8-ojo šaukimo Palangos miesto savivaldybės tarybos 43-ojo posėdžio 

pradžią. 
Meras pagarsino, jog į 8-ojo šaukimo Palangos miesto savivaldybės tarybos 43-ojo 

posėdžio darbotvarkę įtraukta 12 klausimų. 
Posėdžio pirmininkas klausė, ar Tarybos nariai turi pasiūlymų dėl posėdžio 

darbotvarkės.  
Kadangi pasiūlymų nebuvo, Meras prašė Tarybos narių užsiregistruoti ir balsuoti dėl 

darbotvarkės tvirtinimo. 
Užsiregistravo 16 Tarybos narių (kvorumas buvo).  
BALSAVO: už – 16 (vienbalsiai). 
Darbotvarkė patvirtinta. 
Posėdžio pirmininkas klausė, ar yra Tarybos narių, asmeniškai suinteresuotų šios 

darbotvarkės klausimų svarstymu. 
Elena Kuznecova informavo, kad nusišalins nuo 1 darbotvarkės klausimo (Dėl 

Palangos miesto savivaldybės švietimo įstaigų didžiausio leistino pareigybių skaičiaus 
patvirtinimo) svarstymo ir balsavimo. 

Arvydas Dočkus informavo, kad nedalyvaus 1 (Dėl Palangos miesto savivaldybės 
švietimo įstaigų didžiausio leistino pareigybių skaičiaus patvirtinimo), 2 (Dėl klasių 
komplektavimo Palangos bendrojo ugdymo mokyklose 2018–2019 mokslo metais), 3 (Dėl 
Palangos miesto savivaldybės tarybos 2017 m. liepos 27 d. sprendimo Nr. T2-179 1 punkto 
pakeitimo) ir 10 (Dėl turto perdavimo Palangos miesto bendrojo ugdymo mokykloms valdyti, 
naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise) darbotvarkės klausimų svarstyme, kadangi dirba 
„Baltijos“ pagrindinėje mokykloje. 

Ilona Pociuvienė pagarsino, kad nusišalins nuo 1 (Dėl Palangos miesto savivaldybės 
švietimo įstaigų didžiausio leistino pareigybių skaičiaus patvirtinimo), 2 (Dėl klasių 
komplektavimo Palangos bendrojo ugdymo mokyklose 2018–2019 mokslo metais) ir 3 (Dėl 
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Palangos miesto savivaldybės tarybos 2017 m. liepos 27 d. sprendimo Nr. T2-179 1 punkto 
pakeitimo) ir 10 (Dėl turto perdavimo Palangos miesto bendrojo ugdymo mokykloms valdyti, 
naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise) darbotvarkės klausimų svarstymo ir balsavimo, kadangi 
šie klausimai susiję su darbo santykiais. 

Posėdžio pirmininkas prašė užsiregistruoti ir balsuoti dėl Elenos Kuznecovos, kuri 
nedalyvaus 1 darbotvarkės klausimo svarstyme, nusišalinimo priėmimo.  

Užsiregistravo 17 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 17 (vienbalsiai).  
Tarybos narės nusišalinimas priimtas. 
Meras siūlė užsiregistruoti ir balsuoti dėl Arvydo Dočkaus, kuris nedalyvaus 1, 2, 3, 

10 darbotvarkės klausimų svarstyme, nusišalinimo priėmimo.  
Užsiregistravo 17 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 17 (vienbalsiai).  
Tarybos nario nusišalinimas priimtas. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius balsuoti dėl Ilonos Pociuvienės, kuri 

nedalyvaus 1, 2, 3 darbotvarkės klausimų svarstyme, nusišalinimo priėmimo. 
Užsiregistravo 17 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 17 (vienbalsiai).  
Tarybos narės nusišalinimas priimtas. 
Posėdžio pirmininkas klausė, ar yra Tarybos narių, norinčių pasisakyti prieš pradedant 

svarstyti darbotvarkės klausimus. 
Aleksandras Jokūbauskas pagarsino frakcijos kreipimąsi į Vyriausiąją tarnybinės etikos 

komisiją dėl Ilonos Pociuvienės, kuri galimai pažeidė Lietuvos Respublikos viešųjų ir privačių 
interesų derinimo valstybinėje tarnyboje įstatymą. Tarybos narys, išanalizavęs kai kurių Tarybos 
narių bei Administracijos darbuotojų, privalančių pateikti viešųjų ir privačių interesų deklaracijas, 
pateikė informaciją bei, jo manymu, padarytus pažeidimus pateikiant interesų deklaracijas.  

Eugenijus Simutis klausė, kodėl jis dar negavo atsakymo dėl Senojoje gimnazijoje 
įsigytų paveikslų. 

Meras pavedė Administracijos direktoriaus pavaduotojai atsakyti į šį klausimą. 
Elena Kuznecova taip pat informavo, kad negavo atsakymų į kai kuriuos paklausimus.  
Posėdžio pirmininkas siūlė pradėti darbotvarkės klausimų svarstymą. 
 
Arvydas Dočkus, Elena Kuznecova ir Ilona Pociuvienė išėjo iš posėdžių salės (nuo 9 

val. 30 min. iki 9 val. 31 min.). 
1. SVARSTYTA. Dėl Palangos miesto savivaldybės švietimo įstaigų didžiausio 

leistino pareigybių skaičiaus patvirtinimo. Pranešėja – Laima Valužienė. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų bei Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Donatas Elijošius nesiregistravo ir nebalsavo šiuo klausimu. 
Užsiregistravo 14 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 14 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
Arvydas Dočkus ir Ilona Pociuvienė išėjo iš posėdžių salės (nuo 9 val. 31 min. iki 9 

val. 32 min.). 
2. SVARSTYTA. Dėl klasių komplektavimo Palangos bendrojo ugdymo mokyklose 

2018–2019 mokslo metais. Pranešėja – Laima Valužienė. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
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Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų bei Švietimo, kultūros ir 
sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 

Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 
projekto. 

Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Donatas Elijošius nesiregistravo ir nebalsavo šiuo klausimu. 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
Arvydas Dočkus ir Ilona Pociuvienė išėjo iš posėdžių salės (nuo 9 val. 32 min. iki 9 

val. 33 min.). 
3. SVARSTYTA. Dėl Palangos miesto savivaldybės tarybos 2017 m. liepos 27 d. 

sprendimo Nr. T2-179 1 punkto pakeitimo. Pranešėja – Laima Valužienė. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų bei Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Donatas Elijošius nesiregistravo ir nebalsavo šiuo klausimu. 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
4. SVARSTYTA. Dėl Tarybos 2015 m. balandžio 30 d. sprendimo Nr. T2-109 

pakeitimo. Pranešėjas – Petras Kaminskas. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė 

sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 16 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Rimantas Antanas Mikalkėnas ir Šarūnas Vaitkus nesiregistravo ir nebalsavo šiuo 

klausimu. 
BALSAVO: už – 16 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
5. SVARSTYTA. Dėl Tarybos 2015 m. spalio 22 d. sprendimo Nr. T2-294 

pakeitimo. Pranešėjas – Petras Kaminskas. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė 

sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
6. SVARSTYTA. Dėl Palangos miesto savivaldybės 2018 metų biudžeto 

patikslinimo. Pranešėja – Regina Garadauskienė. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
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Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė 
sprendimo projektui. 

Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 
projekto. 

Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
7. SVARSTYTA. Dėl ilgalaikės paskolos 2018 metais paėmimo. Pranešėja – Regina 

Garadauskienė. 
Tarybos narių klausimai. 
Eimutis Židanavičius domėjosi, ar 550 tūkst. Eur užteks baseino su sveikatingumo 

centru statybai. 
Eugenijus Simutis klausė, kokiu būdu bus grąžinama paskola. 
Regina Garadauskienė paaiškino, jog 2016–2017 m. Savivaldybė nesiskolino iš 

banko, todėl Savivaldybės biudžete yra numatytos lėšos grąžinimui.  
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė 

sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
8. SVARSTYTA Dėl Tarybos 2018 m. gegužės 31 d. sprendimo Nr. T2-111 

pakeitimo. Pranešėja – Regina Garadauskienė. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė 

sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
9. SVARSTYTA. Dėl leidimo pratęsti 2015 m. birželio 8 d. savivaldybės turto 

panaudos sutarties galiojimą terminą. Pranešėjas – Kostas Jakubauskas. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų bei Statybos ir miesto 

ūkio komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
Arvydas Dočkus išėjo iš posėdžių salės (nuo 9 val. 39 min. iki 9 val. 40 min.). 
10. SVARSTYTA. Dėl turto perdavimo Palangos miesto bendrojo ugdymo 

mokykloms valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. Pranešėjas – Kostas Jakubauskas. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
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Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų bei Švietimo, kultūros ir 
sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 

Meras kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo projekto. 
Užsiregistravo 17 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 17 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
11. SVARSTYTA. Dėl Palangos miesto bendrojo plano gamtinio karkaso dalies 

koregavimo Š1, Š2, Š4, Š5, N6 rajonuose. Pranešėjas – Žydrūnas Žvirblis. 
Tarybos narių klausimai. 
Eimutis Židanavičius domėjosi, kodėl šiuo sprendimo projektu yra taisomos klaidos 

ir kas už tai atsakingas. 
Žydrūnas Žvirblis atsakė, kad šias klaidas dėl atidumo stokos padarė Architektūros ir 

teritorijų planavimo skyriaus darbuotojai. 
Elena Kuznecova domėjosi, ar sprendimo projekto taisymas neužvilkino kai kurių 

procedūrų. 
Žydrūnas Žvirblis atsakė, kad ne. Dokumentai gali būti taisomi, kol yra nagrinėjama 

paraiška dėl finansavimo gavimo. 
Aleksandras Jokūbauskas domėjosi Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus 

darbinėmis problemomis. 
Šarūnas Vaitkus pažymėjo, jog Tarybos nario klausimas nesusijęs su sprendimo 

projektu. 
Žydrūnas Žvirblis pažymėjo, jog skyriuje trūksta dviejų darbuotojų: specialisto ir 

vyriausiojo architekto. Vedėjas informavo, kad į darbą grįžta specialistė iš vaiko priežiūros 
atostogų, o vyriausiąjį architektą rasti sunku, nes siūlomas per mažas atlyginimas. 

Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Statybos ir miesto ūkio komitetai pritarė 

sprendimo projektui. 
Meras kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
12. SVARSTYTA. Dėl pavadinimo gatvei suteikimo – Prūsų gatvė ir jos geografinės 

charakteristikos patvirtinimo. Pranešėjas – Žydrūnas Žvirblis. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Statybos ir miesto ūkio komitetas pritarė 

sprendimo projektui. 
Meras kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
Po klausimų svarstymo Elena Kuznecova kreipėsi į Architektūros ir teritorijų 

planavimo skyrių dėl Meilės al. 5 statomų pastatų atitikimo Bendrojo plano sprendiniams. 
Posėdžio pirmininkas paskelbė posėdžio pabaigą.  

 
 
Posėdžio pirmininkas    Šarūnas Vaitkus 
 
 
Posėdžio sekretorė    Diana Kniukštienė 


